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DAMES EN HEREN, 
 
De Commissie voor Binnenlandse Aangelegenhe-
den, Bestuurszaken, Institutionele en Bestuurlijke 
Hervorming en Decreetsevaluatie besprak op 7 ok-
tober 2008 het ontwerp van decreet houdende bepa-
lingen tot begeleiding van de tweede aanpassing van 
de begroting 2008. De bespreking had betrekking op 
hoofdstuk VI – Vlaams Gemeentefonds. 

1. Toelichting door de heer Marino Keulen, 
Vlaams minister van Binnenlands Bestuur, 
Stedelijk Beleid, Wonen en Inburgering 

De minister verklaart dat de aanvullende dotatie ter 
compensatie voor de afschaffing van de Eliaheffing 
decretaal verankerd is in het decreet op het Gemeen-
tefonds. Voor de verdeling van de aanvullende dota-
tie werden in 2008 de respectievelijke aandelen van 
elke gemeente in die heffing voor het jaar 2006 ge-
nomen. Vanaf 2009 wordt gerekend met de aandelen 
uit 2007. Op die manier wordt de laatst gekende 
verdeling van de oude Eliaheffing in rekening ge-
bracht. Dat was trouwens een vraag van zowel deze 
commissie als van de Vereniging van Vlaamse Ste-
den en Gemeenten in het kader van het lokaal pact. 
 
De minister stelt nog dat via een amendement zal 
worden bepaald dat de dotatie voor het jaar 2009 al 
in 2008 uitbetaald kan worden. 

2. Bespreking 

Een amendement voorgesteld door de heren Marnic 
De Meulemeester en Kurt De Loor, mevrouw Else 
De Wachter en de heren Jan Verfaillie, Ludwig Ca-
luwé en Dirk De Cock strekt ertoe aan hoofdstuk VI 
een artikel 34/1 toe te voegen (Parl. St. Vl. Parl. 
2007-08, nr. 1824/3, amendement nr. 1). 
 
De heer Jef Tavernier verwijst naar het feit dat er in 
het amendement sprake is van de aanvullende dotatie 
voor het jaar 2009 die al in 2008 zou worden uitbe-
taald. De spreker vraagt uitleg over deze volgens 
hem eigenaardige werkwijze.  
 
De minister antwoordt dat de gemeenten de midde-
len in kwestie nog in 2008 in rekening mogen bren-
gen. Men zal de gemeenten over de te volgen werk-
wijze informeren via het Agentschap voor Binnen-
lands Bestuur. De minister vindt dit een goede zaak 
voor de gemeenten want het is beter dat men het 
geld al in zijn bezit heeft dan dat het nog onderweg 
is. 
 
 

De heer Jef Tavernier vraagt of men de middelen 
dan mag inboeken als inkomsten voor 2008. Vervol-
gens stelt zich de vraag of de gemeenten de midde-
len ook in 2009 nog zullen krijgen. 
 
De minister antwoordt dat hij die middelen voor 
2009 nu niet kan toezeggen. Hij verwijst naar het feit 
dat er volgend jaar verkiezingen zijn en dat er een 
nieuwe regering zal aantreden die een begroting en 
een meerjarenplanning zal opstellen. De minister is 
er wel van overtuigd dat de gemeenten heel tevreden 
zullen zijn met de vervroegde uitbetaling.  
 
De heer Jef Tavernier stelt dat men al in de maanden 
november en december de uitgavenbegroting 2009 
zal behandelen in het parlement. Hij is akkoord dat 
de gemeenten tevreden zullen zijn met de vervroeg-
de uitbetaling, maar niettemin is het voor hun begro-
tingen van belang te weten of de middelen er vol-
gend jaar ook nog zullen zijn. Als dat laatste niet het 
geval is, aanvaarden de gemeenten best de middelen 
en beleggen ze die op een veilige manier.    
 
De heer Joris Van Hauthem heeft dezelfde beden-
kingen bij de vervroegde storting. De storting was 
eigenlijk pas voor 2009 voorzien. Dan is de vraag 
terecht wat de gemeenten volgend jaar nog zullen 
krijgen.  
 
De minister stelt dat men volgend jaar desgevallend 
via een begrotingswijziging opnieuw in middelen 
zou kunnen voorzien als die aanwezig zijn.  

3. Stemmingen 

Artikelen 33 en 34 en amendement nr. 1 worden 
aangenomen met 7 stemmen bij 5 onthoudingen.  
 
Het aldus geamendeerde hoofdstuk VI wordt even-
eens aangenomen met 7 stemmen bij 5 onthoudin-
gen. 
 
 
De verslaggever,         De voorzitter, 
 
Marnic               Kurt 
DE MEULEMEESTER              DE LOOR 
 
 

 
 


